
Referat af Generalforsamling i grundejerforeningen Brudelyset  

Dato: 02-04-2024 

 

Referent: Allan Jensen 

- Som først punkt blev vedtægterne gennemgået og der var nogle kommentar, som 
bliver rettet i de endelige vedtægter. 

- Der blev snakket om kontingentet og hvilket niveau vi skulle starte på, da vi ikke 
havde nogle konkrete tal for hvad en nye belægning vil komme til at koste. Der 
blev vedtaget 2.000 kr. som første betaling og så skulle den kommende 
bestyrelse finde ud af noget mere konkret til næste generalforsamling 

- Der blev snakket om fællesarealerne og om vi kunne få kommunen til at betale 
for noget. Det var fliser og borde-/bænkesæt, bålplads og evt. en bro hen over 
renden. 

- Der var snak om at etablere en sti mellem nummer 12 og 14 (grus, flis eller noget 
andet) 

- Der blev talt om en fælles arbejdsdag på vejen, hvor vi hjælpes ad med at holde 
vejen og arealerne pæne. 

- Der blev i øvrigt talt om at lave en turnusordning vedr. græsslåning af 
fællesarealer. 

- Vi skal finde ud af hos kommunen hvor grænsen går for vores forening og hvilke 
områder, der hører under os. 

- Vi skal sikre at nummer 2 og  6 for tilsluttet fjernvarme inden vi får asfalteret, så 
den nye asfalt ikke skal ødelægges. 

 

Til bestyrelsen blev følgende valgt 

Allan (nr. 8) 

Heidi (nr. 10) 

Jacob (nr. 12) 

Michael (nr. 22) 

Kasper (nr. 30) 

 

Som revisor blev Michael (nr. 40) valgt 

 

Vedtægterne blev vedtaget med kommende rettelser og foreningen er hermed etableret 


